

TABLE OF CONTENTS 目 录

The Correlation Studies on the Responses of Directional Elongation to a Centrifugal Force in Tobacco**BY-2 Cells**

(烟草 BY-2 原生质体定向伸长对离心力响应的相关性研究)

H. L. YAN, J. LIU, Y. ZENG, Y. L. WANG, N. GUO, A. N. LI, X. C. TANG 63

The Regulation of Soluble Sugars in the Growth and Development of Plants

(可溶性糖对植物生长发育调控作用的研究进展)

J. J. WANG, Z. H. TANG 71

The Catharanthus Terpenoid Indole Alkaloids: Metabolic Biology Review

(长春花生物碱代谢生物学研究进展)

H. N. CHENG, Z. H. TANG 77

Advances in the Biosynthesis Research of Ginsenosides and Key Enzymes

(人参皂苷生物合成途径及关键酶的研究进展)

J. LIU, Z. H. TANG 84

Progress of Virus Induced Gene Silence (VIGS) System in the Studies of Gramineae Plant

(病毒诱导基因沉默(VIGS)在禾本科植物中的研究进展)

H. H. TIAN, R. QIN, H. LIU, Q. Y. LIU, G. LI 91

Research Progress on Plant Tissue Culture System of Saving Energy and Reducing Consumption

(植物组织培养节能降耗研究进展)

G. S. LI, C. D. XU, B. WANG, T. X. LI, X. H. LIANG 105

The Current Research Progress on the Plant Response to Cadmium Enriched in Soil

(植物对土壤中镉毒害的响应研究进展)

Q. CHEN, X. R. GUO 111

The History, Culture, Utilization, Germplasm Diversity and Research Advances of *Begonia grandis* Dry.(秋海棠(*Begonia grandis*)的历史文化、利用、资源多样性和研究进展)

X. J. LI, D. K. TIAN, C. LI, K. M. LIU, X. P. LI, M. NAKATA 117